
---_ q-;' J ~A 
~ \?J(Vo::y?~~Qj)ltINTERPELACJA/ZAPYTANIE ' ,.c; 

\ ti !r--
V 

.-. L-:j--J7:~J".ta _1\ Radny Grzegorz Mateja t'd l _~ 
(imię i nazwisko) \ l 

BIl ---------
SESJA 

Rady Miasta KędzierzYA Koźle 

w dniu 1l.12.2017r. 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

1. Jakie procedury zapobiegające przejawom przemocy polegającej na znęcaniu Się 

rówieśników nad uczniami w szkołach podstawowych i ponad podstawowych zostały 

wdrożone w jednostkach oświatowych na terenie gminy? 

2. Czy gmina prowadzi jakąkolwiek statystykę czy też rejestr przypadków znęcania się 

nad uczniami na terenie placówek oświatowych? 

3. Ile przypadków znęcania się psychicznego czy tez fizycznego przez rówieśników a 

także ile przypadków kradzieży odnotowano na terenie placówek oświatowych gminy 

Kędzierzyn-Koźle? (proszę o podanie informacji na temat wszystkich 

zarejestrowanych przypadków) 

4. Jak można obecnie określić stan bezpieczeństwa uczniów szkól na terenie gminy w 

odniesieniu do opisanych powyżej przypadków znęcania się psychicznego czy też 
, 

fizycznego nad uczniami? 

5. Jakie istnieją obecnie możliwości stworzenia skutecznego i bezpiecznego dla ofiar 

przemocy, systemu zgłaszania przypadków znęcania się nad uczniami? 

(podpis) 

OLJ 


